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BRM.0002.15.2019 
Protokół Nr XV/19 

z XIV sesji Rady Miejskiej w Rynie 
odbytej w dniu 30 października  2019 roku 

 
 

Obrady odbywały się w sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy  przy ul. Ratuszowej 2 w Rynie  w 
godz.15:00 do 16:20. 

 
 W obradach uczestniczyli: 

-     Radni Rady Miejskiej 
      -     Burmistrz Miasta i Gminy Ryn – Jarosław Filipek 
      -     Sekretarz Gminy - Monika Chyła   
      -     Radca Prawny    - Teresa  Dąbrowska 
      -     Skarbnik Gminy  -  Agnieszka Kozłowska - Budka 
      -     Kierownicy Jednostek Organizacyjnych 
      -     Mieszkańcy Miasta i Gminy  
 
    
Porządek obrad: 

 
1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Zapytanie o ewentualny wniosek w sprawie zmiany porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji z dnia 25 września br. 
4. Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych  w okresie   
    między sesjami. 
5. Sprawozdanie Burmistrza o wykonaniu uchwał Rady i działalności w okresie między sesjami. 
6. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Ryn w roku szkolnym 2018/19.  
7. Podjęcie uchwały w sprawie nadania drodze wewnętrznej położonej w Rynie nazwy   
    ulica Łąkowa. Druk 1 
8. Podjęcie uchwały w sprawie nadania drodze wewnętrznej położonej w Rynie  nazwy    
    ulica Jasna. Druk 2 
9. Podjęcie uchwały w sprawie nadania drodze wewnętrznej położonej w Rynie  nazwy   
    ulica Pogodna. Druk 3 
10.Podjęcie uchwały w sprawie nawiązania współpracy partnerskiej pomiędzy Gminą Scoreni  
     z Republiki Mołdawii a Gminą Ryn. Druk 4 
11. Podjęcie uchwały w sprawie likwidacji placówki wsparcia dziennego w formie świetlicy   
      opiekuńczej pod nazwą „ Świetlica Opiekuńcza w Rynie ”. Druk 5 
12. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć   
      nauczycieli przedszkoli i innych placówek przedszkolnych pracujących z grupami obejmującymi   
      dzieci 6-letnie i dzieci młodsze. Druk 6   
13. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu gminy Ryn na 2019r. Druk 7 
14. Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ryn na lata  
      2019-2026. Druk 8 
15. Informacja o złożonych oświadczeniach majątkowych. 
16. Sprawy różne, wolne wnioski i informacje.    
17. Zamknięcie posiedzenia.                           
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Ad.1 Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 
 
Otwarcia posiedzenia dokonał Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej. Stwierdził 
prawomocność obrad, w których  uczestniczyło 15 radnych.  
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokółu. 
 
Ad.2  Zapytanie o ewentualny wniosek w sprawie zmiany porządku obrad. 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej – zwrócił się z zapytaniem o ewentualne propozycje 
do  zmiany porządku obrad. 
 
Pan J. Filipek – Burmistrz MiG – wniósł o rozszerzenie porządku obrad o: 

 
1/ Projekt uchwały w sprawie poboru od osób fizycznych podatku rolnego, leśnego i od 
nieruchomości w drodze inkasa oraz określenia inkasentów i wynagrodzenia za inkaso. 
 Druk 9  – jako pkt. 15 
 
2/ Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Miasta Ryn w części obejmującej działki o nr geodezyjnych 
1/165, 1/166, 1/167, 1/168, 1/169. Druk 10 – jako pkt. 16 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej – poddał pod głosowanie wniosek o zmianę porządku 
obrad. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Zbigniew Biziewski, Beata Barbara Bojarska, Juliusz Sebastian Brant, Krzysztof Cybul, Elza 
Natalia Fitza, Małgorzata Jabłońska, Krzysztof Zdzisław Jarosz, Jolanta Danuta 
Kołakowska, Joanna Wioletta Kryńska-Cieśla, Andrzej Mieczkowski, Ireneusz Nieckarz, 
Władysław Nowikowski, Marta Agnieszka Owczarek, Roman Piotr Szewczyk, Andrzej 
Zacharczyk 
 
Ad.3  Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji z dnia 25 września br. 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej – poddał pod głosowanie przyjęcie protokółu z 
poprzedniej sesji. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Zbigniew Biziewski, Beata Barbara Bojarska, Juliusz Sebastian Brant, Krzysztof Cybul, Elza Natalia 
Fitza, Małgorzata Jabłońska, Krzysztof Zdzisław Jarosz, Jolanta Danuta Kołakowska, Joanna 
Wioletta Kryńska-Cieśla, Andrzej Mieczkowski, Ireneusz Nieckarz, Władysław Nowikowski, Marta 
Agnieszka Owczarek, Roman Piotr Szewczyk, Andrzej Zacharczyk 
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Ad.4  Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych   
         w okresie  między sesjami. 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej – poinformował, że: 
1/ 11 października wspólnie z Panem Burmistrzem, Panią Sekretarz, Panią W. Wachowską  
uczestniczył w kontroli schroniska w Radysach, gdzie są przetrzymywane psy z terenu Gminy Ryn 
2/ 17 października uczestniczył w uroczystym otwarciu Uniwersytetu III Wieku, którym uczestniczy 
już 70 studentów 
3/ wpłynął wyrok Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego dotyczącej uchwały Nr XLVIII/350/18 w 
sprawie ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń napojów alkoholowych oraz zasad usytuowania 
miejsc sprzedaży tych napojów na terenie Gminy Ryn – stwierdzający nieważność uchwały w części 
dotyczącej § 2 ust.2 – tj. odległości sklepów z alkoholem  do poszczególnych palcówek ( 20m) 
- kserokopia wyroku stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokółu. 
 
Pani T. Dąbrowska – Radca Prawny – poinformowała, że reprezentowała Gminę przed sądem 
administracyjnym. Wyrok zapadł w związku ze skarga prokuratora, który wnioskował o stwierdzenie 
nieważności całej uchwały. Sąd stwierdził nieważność tylko § 2 ust.2 dotyczącego odległości 
punktów sprzedaży od tzw. miejsc newralgicznych tj. szkół, przedszkoli, miejsc kultu religijnego. Sąd 
uznał, że odległość 20m jest odległością niewystarczającą. Problem polegał też na tym, że nie było 
uzasadnienia do uchwały. Uzasadnienia takiego żądał też prokurator na kilka dni przed rozprawą. 
W związku z powyższym należałoby podjęć nowa uchwałę, którą należy odpowiednio uzasadnić.  
 
Pan J. Filipek – Burmistrz MiG – poinformował, że nowa uchwała jest w trakcie realizacji i ma 
nadzieję, że będzie przedmiotem obrad następnej sesji.   
 
Pani J. Kryńska-Cieśla - Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Spraw Socjalnych i 
Zdrowia - zapytała, czy miejscem kultu religijnego są krzyże  położone na terenach wiejskich. 
 
Pani T. Dąbrowska – Radca Prawny – odpowiedziała, że nie. Miejscem kultu religijnego są obiekty  
takie, jak kościoły, kaplice, cmentarze. Krzyż nie jest obiektem.  
 
4/ poinformował, że Generalna Dyrekcja  Dróg Krajowych i Autostrad ustosunkowała się negatywnie 
do wniosku o ustawienie dwóch luster przy drodze krajowej nr 59 w miejscowości Skop przy posesji 
nr 2 i 16 - kserokopia odpowiedzi stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokółu. 
 
5/ poinformował o piśmie Rady Nadzorczej PGKIM z dnia 28.10.2019r. będące odpowiedzią na 
pismo mieszkanki Rynu dotyczące nieprawidłowości na cmentarzu komunalnym  
- kserokopia pisma stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokółu 
 
6/ poinformował, że wpłynęło pismo z Prokuratury Rejonowej w Giżycku o nadesłanie odpisów 
uchwał dotyczących : 
- określenia metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi  
- uchwalenia regulaminów utrzymania czystości i porządku w gminach. 
- kserokopia pisma stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokółu 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej – poinformował, że opłaty za gospodarowanie 
odpadami ustala związek, do którego gmina należy. Natomiast odnośnie regulaminu dodał, że taka 
uchwała była podjęta, ale została w całości uchylona przez wojewodę i na dzień dzisiejszy nie ma 
regulaminu.  
 
7/ poinformował o stanowisku Rady Powiatu Kętrzyńskiego w sprawie poparcia działań 
polegających na przebudowie drogi wojewódzkiej nr 592 na odcinku Kętrzyn - Giżycko 
- kserokopia pisma stanowi załącznik nr 6  do niniejszego protokółu 
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Ad. 5 Sprawozdanie Burmistrza o wykonaniu uchwał Rady i działalności w okresie między   
          sesjami. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokółu. 
 
Pan J. Filipek – Burmistrz MiG -  poinformował, że:   
1/ 4 października uczestniczył w święcie 112 Batalionu Remontowego „ ‘Ziemi Ryńskiej „ w Giżycku  
2/ 10 października podpisał umowę na realizację projektu w sprawie schorzeń kręgosłupa 
3/ 11 października uczestniczył z wizytą w schronisku w Radysach;  były tam drobne uwagi 
porządkowe natomiast jeśli chodzi o utrzymanie psów trudno jest mieć jakieś pretensje; w dniu tej 
wizyty okazało się , że dwa psy zostały adoptowane; zażądaliśmy oczipowania psów i to zostało 
wykonane ; w schronisku przebywa już tylko 6 psów; dodał, że w sieci istnieje dużo dziwnych 
informacji na temat tego schroniska, ale w trakcie tych dwóch wizyt nic tam takiego nie zostało 
stwierdzone.  
 
Pani J. Kryńska –Cieśla – Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Spraw Socjalnych 
i Zdrowia -   zapytała, czy była to umówiona wizyta. 
 
Pan J. Filipek – Burmistrz MiG – odpowiedział, że pierwsza wizyta nie była zaplanowana, natomiast 
ta ostatnia tak. 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej – potwierdził, że w internecie dużo się pisze o tym 
schronisku, jakie tam dantejskie sceny się odbywają. Jadąc tam myślał, że w jakiejś części 
potwierdzi się to, o czym piszą w internecie. Dodał, że przebywa tam od 2000 do 3000 psów. 
Widzieli ich kilkaset i on nie zauważył tam żadnego źle zaopatrzonego psa. Nie widział psa 
wychudzonego, nie widział psa, który by przejawiał cechy chorego zwierzęcia. Podkreślił, że stanie 
w obronie tego schroniska, bo tym zwierzętom nie dzieje się tam żadna krzywda.  
 
4/ 11 października podpisał umowę na budowę drogi w miejscowości Orło  
5/ 15 października odbyło się walne zgromadzenie członków stowarzyszenia Wielkie Jeziora 
Mazurskie 2020  
6/ 17 października odbyła się inauguracja Uniwersytetu III Wieku  
7/ 18 października uczestniczył w „ Dniu Nauczyciela „  
8/ 19 października uczestniczył w jubileuszu 15 –lecia powstania zespołu „ Sterławiacy” oraz 
obchodach „ Dnia Seniora”.  
 
Ad. 6  Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Ryn w roku szkolnym 2018/19.  
Sprawozdanie z działalności Zespołu Szkolno-Przedszkolnego stanowi załącznik nr 8 do niniejszego 
protokółu. 
 
Pani R. Radziulewicz – Dyrektor Zespołu Szkolno-Przedszkolnego – poinformowała, że w ubiegłym 
roku szkolnym  było 26 oddziałów, łącznie z przedszkolem, w bieżącym są  24 oddziały.  
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej – stwierdził, że pewne rzeczy zaniepokoiły go w tym 
sprawozdaniu, dlatego postanowił wrócić do sprawozdania za rok szkolny 2013/2014, kiedy to 
Dyrektorem był Pan K. Cybul. Ze sprawozdania tego wynika, że na 30 czerwca 2014r. w szkole było 
600 uczniów, 47 nauczycieli i 15 pracowników obsługi.  
Na dzień dzisiejszy jest 553 uczniów, 52 nauczycieli  - o 5 więcej, natomiast liczba pracowników 
obsługi wzrosła z 15 do 22 osób. Zapytał, czy coś pilnego się stało przez te 5 lat, że potrzebujemy 
tak dużej liczby pracowników obsługi.  
 
Pani R. Radziulewicz – Dyrektor Zespołu Szkolno-Przedszkolnego – odpowiedziała, że została 
zwiększona liczba konserwatorów. Dzięki temu, że jest więcej pracowników obsługi, to do 
większości prac remontowych  nie musi wzywać firm remontowych, nie musi robić ofert 
przetargowych , tylko wykonują to pracownicy i jest to zdecydowanie tańsze.  
Poinformowała, że zmieniły się godziny pracy tych osób. Praca trwa od godz.7:00 do 20:00. Dzięki 
temu nie ma problemu z zamknięciem placówki, kiedy odbywają się zajęcia popołudniowe 
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Odnośnie zwiększenia liczby nauczycieli Pani Dyrektor poinformowała, że od kilku lat w skali 
ogólnokrajowej obserwujemy wzrost ilości orzeczeń. Dlatego potrzebujemy coraz więcej nauczycieli 
wspomagających.  
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej – podkreślił, że nie ma nic, odnośnie liczby 
nauczycieli, natomiast zastanawia go to, czy jest potrzeba zatrudniania 22 pracowników do obsługi 
placówki, kiedy to niewiele w placówce się zmieniło, jeśli chodzi o obiekty. Dlatego nie do końca wie 
czemu ta liczba jest tak duża.  
 
Pani R. Radziulewicz – Dyrektor Zespołu Szkolno-Przedszkolnego – odpowiedziała, że w arkuszu 
organizacyjnym wymienieni są wszyscy pracownicy obsługi, jakich ma na stanie. Natomiast są też 
osoby, które w tej chwili przebywają na urlopach macierzyńskich, czy rodzicielskich. W miejsce tych 
osób są zatrudnione inne osoby.  
 
Pan K. Cybul poinformował, że w roku 2013/2014  wspólnie zarządzał szkołą z Panem A. 
Majgierem, który pełnił obowiązki Dyrektora, a on Wicedyrektora. Natomiast od 15 kwietnia 2014r. 
Pan K. Cybul został Dyrektorem. W tamtym okresie jedna osoba była zatrudniona do obsługi 
kadrowej. Został zlikwidowany zespół, który obsługiwał placówki szkolne. Całą księgowość i kadry 
zostały przeniesione do gminy i dwie Panie pracowały na pół etatu, księgowa i kadrowa.  
Zwiększenia zaczęły się w 2015r., kiedy to zatrudnił na pół etatu sekretarza szkoły i na pół etatu 
osobę do kadr. W przedszkolu zaszła też potrzeba zatrudnienia osób do pomocy, bo nauczyciele 
nie mieli osób wspomagających. Był też kiedyś nauczyciel asystent, wprowadzony reformą oświaty, 
którzy byli zatrudniani na podstawie kodeksu pracy. Do dzisiaj zostało kilka osób, którzy są 
nauczycielami wspomagającymi, czy osobami asystującymi.  Stąd, te zwiększenia osób do obsługi. 
Nie są to nauczyciele, tylko osoby wspomagające pracę nauczycieli.  
Poinformował, że kiedy był Dyrektorem, co roku starał się o zwiększenie osób do pomocy np. w 
przedszkolu, do pomocy nauczycielowi mającemu 25 osobową grupę trzylatków.  
Odnośnie obsługi typowo technicznej i utrzymania czystości w szkołach stwierdził, że na pewno ta 
liczba osób się nie zwiększyła. Na marginesie dodał, że ta liczba powinna się zwiększyć ze względu 
na przejęcie od lipca br. obiektów sportowych przez Zespół Szkolno-Przedszkolny.  
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej – stwierdził, że pięć lat temu średnia frekwencja w 
szkole wynosiła 91%, na dzień dzisiejszy średnia jest trochę powyżej 85% , ale w jednej z klas jest 
75%.  
Zapytał, czy w związku z tym Pani Dyrektor podjęła jakieś kroki , bo jego zdaniem jest to rzecz 
niedopuszczalna, że jest taka frekwencja. Zapytał, czy Pani Dyrektor powiadamiała o tym organ 
prowadzący.  
 
Pani R. Radziulewicz – Dyrektor Zespołu Szkolno-Przedszkolnego – odpowiedziała, że różnica we 
frekwencji wynika z tego, że jest inne przeliczanie dziennika. Wcześniej były dzienniki w formie 
papierowej , natomiast w dziennikach elektronicznych frekwencja jest trochę inaczej traktowana. 
Poinformowała, że w sprawach nieobecności dzieci, zgodnie z procedurami są przeprowadzane 
rozmowy z dziećmi, z rodzicami. Dodała, że niestety w okresie zimowym pojawia się dość dużo 
chorób i wtedy frekwencja zdecydowanie idzie w dół. Przypomniała, że  w ubiegłym roku szkolnym  
był strajk i efektem tego było to, że sporo dzieci w maju odpuściło sobie chodzenie do szkoły.  
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej – stwierdził, że nie przemawia do niego tłumaczenie , 
że jest zima i są choroby, bo zima jest co roku.  
 
Pani R. Radziulewicz – Dyrektor Zespołu Szkolno-Przedszkolnego – odpowiedziała, że dwa lata 
temu miała miejsce sytuacja, że na 7 nauczycieli edukacji wczesno-szkolnej był moment , że zostało 
tylko dwóch , a do szkoły chodziło nie więcej niż 25 % dzieci, a to bardzo mocno rzutuje na 
frekwencję.  
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej – odpowiedział, że jest zaniepokojony taką 
frekwencją na poziomie 78%. 
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Odnośnie wyników ósmoklasistów stwierdził, że są one w granicach 20 % niższe, jak wyniki 
krajowe.  Dodał, że na dzień dzisiejszy stanin z egzaminu w szkole podstawowej w Rynie wynosi 2-
3-2. Zapytał, co się stało i co się dzieje, żeby w przyszłości to tak nie wyglądało. 
 
Pani R. Radziulewicz – Dyrektor Zespołu Szkolno-Przedszkolnego – odpowiedziała, że jeżeli chodzi 
wyniki stanionowe  szóstoklasistów, to są one powyższej średniej wojewódzkiej. Jeżeli chodzi o 
egzaminy ósmoklasistów to są one tak, jak widać. Jest to dla wszystkich rozczarowujące. Jeżeli 
chodzi o nauczycieli to są to ci sami nauczyciele, którzy uczyli klasy gimnazjalne i klasy w szkole 
podstawowej. Dodała, że czynników składających się na takie, czy inne wyniki jest dosyć dużo.  
Jeżeli chodzi o wyniki ósmoklasisty opracowywany jest program naprawczy pod kątem języka 
angielskiego i języka polskiego. Odnośnie niskiego wyniku z matematyki stwierdziła, że szkoła nie 
jest zobligowana do napisania programu naprawczego. Stwierdziła, że w szkole była bardzo 
skomplikowana grupa młodzieży i szkoła starała się robić wszystko, aby te dzieciaki wyprowadzić, 
żeby zmotywować do pracy jednak, jak widać po wynikach, nie udało się.  
Odnośnie absolwentów poinformowała, że z tego, co wie to większość dzieci dostała się do szkół, 
jakich chciała się dostać. 
  
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej – poinformował, że w sprawozdaniu jest takie zdanie, 
że „ w szkole prowadzone są zajęcia dydaktyczno-wyrównawcze i konsultacje w zakresie 
podstawowych wiadomości z języka polskiego, matematyki i innych przedmiotów.”   
Jest też zapis, że „ w drugim semestrze 2018/2019 zostały zorganizowane następujące zajęcia w 
ramach pomocy psychologiczno-dydaktycznej ...pkt 8. zajęcia dydaktyczno-wyrównawcze z 
matematyki 2 godz. i zajęcia dydaktyczno-wyrównawcze z języka polskiego 1godz.” 
 
Pani R. Radziulewicz – Dyrektor Zespołu Szkolno-Przedszkolnego – odpowiedziała, że zajęcia 
dydaktyczno-wyrównawcze zależą od organu prowadzącego. Dodała, że nie jest w stanie 
zorganizować zajęć dydaktyczno-wyrównawczych w każdej klasie z tego tytułu, że nie ma takich 
możliwości, ani kadrowych , ani związanych z ilością godzin, jakie te dzieci mają. W klasie VII dzieci 
mają obecnie 35 godzin plus zajęcia z doradztwa zawodowego oraz zajęcia z wychowania do życia 
w rodzinie. Jeżeli dziecko ma codziennie 7 godzin obowiązkowych, to zostawienie go jeszcze na 8, 
9 godzinę nie przyniesie wskazanego efektu.  
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej – dodał, że jest też napisane, że  zajęcia rozwijające 
zainteresowania to są 2 godziny w ciągu całego półrocza.  
 
Pani R. Radziulewicz – Dyrektor Zespołu Szkolno-Przedszkolnego – odpowiedziała, że zajęcia 
rozwijające kreatywność są w większości klas z puli dyrektorskiej. Na chwilę obecną tych zajęć jest 
bardzo dużo.  
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej – stwierdził, że w sprawozdaniu jest wykazany jeden 
uczeń, który był laureatem konkursu wojewódzkiego. W sprawozdaniu nie ma, ani jednego słowa 
jeśli chodzi o osiągnięcia naszych uczniów, jeśli chodzi o jakieś wyjazdy związane ze sportem. 
 
Pani R. Radziulewicz – Dyrektor Zespołu Szkolno-Przedszkolnego – odpowiedziała, że w 
sprawozdaniu była mowa o tych najwyższych osiągnięciach, bo jeżeli dziecko zostanie laureatem 
konkursu kuratoryjnego, to może być zwolnione z części egzaminu ósmoklasisty. Dodała, że z roku 
na rok maleje liczba dzieci przystępująca do konkursów. Co nie oznacza, że szkoła nie mobilizuje 
dzieci i nie organizuje takich konkursów. Odnośnie zawodów sportowych stwierdziła, że jest ich 
dużo, dzieci są wysyłane na wszelkiego typu i zawody i konkursy, są motywowane. Kadra dąży do 
tego, aby każde dziecko było dowartościowane, aby każde dziecko pracowało na poziomie swoich 
możliwości. Dodała, że nie oczekuje tego, żeby wszystkie dzieci zdobywały sukcesu na miarę 
naszych sukcesów. Stwierdziła, że oczekiwałaby, żeby dzieci były najlepsze na świecie, ale nie jest 
w stanie jednak tego osiągnąć. Dlatego cieszy się, że dzieci osiągają sukces na poziomie swoich 
możliwości.  
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Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej – stwierdził, że jest kilkaset dzieci w szkole 
podstawowej i nie chce się mu wierzyć, że nie ma nikogo kto by pobił swoich rówieśników w jakiejś 
dyscyplinie.  
 
Pan I. Nieckarz zapytał, czy są jakieś postępy, jeżeli chodzi o szafki na książki dla uczniów. 
 
Pani R. Radziulewicz – Dyrektor Zespołu Szkolno-Przedszkolnego – odpowiedziała, że Rada 
Rodziców Szkoły Podstawowej w Rynie i Rada Rodziców Przedszkola Samorządowego podjęły 
decyzję, że szafki zostaną zakupione. Rady dysponują kwotą 26 000 zł. Szafki zostały zamówione, 
ale jeszcze nie dla wszystkich uczniów. Dlatego podczas balu karnawałowego będą zbierane 
pieniądze na ten cel. Pani Dyrektor zaprosiła wszystkich na bal, który odbędzie się 1 lutego 2020r. 
na Zamku w Rynie. Wyraziła nadzieję, że w przyszłym roku szkolnym 100% dzieci będzie 
dysponowało szafkami. 
 
Pan I. Nieckarz stwierdził, że rozumie szczytne cel Rady Rodziców, to się chwali, ale wydaje mu się, 
że zakup szafek powinien być w zadaniach szkoły. Dobrze, że rodzice wspomagają, ale na 
przyszłość lepiej by było, gdyby pieniążki były wydawane na wcześniej zaplanowane cele. Bo, 
poprzedni bal charytatywny miał, jakby inne cele. Wydaje mu się, że rodzice troszeczkę zostali 
postawieni pod ścianą.  
 
Pani R. Radziulewicz – Dyrektor Zespołu Szkolno-Przedszkolnego – odpowiedziała, że decyzja ta 
była decyzją Rady Rodziców. 
 
Ad.7. Podjęcie uchwały w sprawie nadania drodze wewnętrznej położonej w Rynie nazwy              
         ulica Łąkowa. Druk 1 
 
Pan J. Filipek – Burmistrz MiG – przedstawił projekt uchwały. 
 
Pani B. Bojarska – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Rolnictwa i 
Turystyki poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie  
w sprawie nadania drodze wewnętrznej położonej w Rynie nazwy ulica Łąkowa. Druk 1 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie. 
Uchwała Nr XV/97/19 stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokółu. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Zbigniew Biziewski, Beata Barbara Bojarska, Juliusz Sebastian Brant, Krzysztof Cybul, Elza Natalia 
Fitza, Małgorzata Jabłońska, Krzysztof Zdzisław Jarosz, Jolanta Danuta Kołakowska, Joanna 
Wioletta Kryńska-Cieśla, Andrzej Mieczkowski, Ireneusz Nieckarz, Władysław Nowikowski, Marta 
Agnieszka Owczarek, Roman Piotr Szewczyk, Andrzej Zacharczyk 
 
Ad. 8  Podjęcie uchwały w sprawie nadania drodze wewnętrznej położonej w Rynie  nazwy    
          ulica Jasna. Druk 2 
 
Pan J. Filipek – Burmistrz MiG – przedstawił projekt uchwały. 
 
Pani B. Bojarska – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Rolnictwa i 
Turystyki poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie  
nadania drodze wewnętrznej położonej w Rynie  nazwy ulica Jasna. Druk 2 
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W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie. 
Uchwała Nr XV/98/19 stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokółu. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Zbigniew Biziewski, Beata Barbara Bojarska, Juliusz Sebastian Brant, Krzysztof Cybul, Elza Natalia 
Fitza, Małgorzata Jabłońska, Krzysztof Zdzisław Jarosz, Jolanta Danuta Kołakowska, Joanna 
Wioletta Kryńska-Cieśla, Andrzej Mieczkowski, Ireneusz Nieckarz, Władysław Nowikowski, Marta 
Agnieszka Owczarek, Roman Piotr Szewczyk, Andrzej Zacharczyk 
 
Ad.9  Podjęcie uchwały w sprawie nadania drodze wewnętrznej położonej w Rynie  nazwy   
         ulica Pogodna. Druk 3 
 
Pan J. Filipek – Burmistrz MiG – przedstawił projekt uchwały. 
 
Pani B. Bojarska – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Rolnictwa i 
Turystyki poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie  
nadania drodze wewnętrznej położonej w Rynie  nazwy ulica Pogodna. Druk 3 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie. 
Uchwała Nr XV/99/19 stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokółu. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Zbigniew Biziewski, Beata Barbara Bojarska, Juliusz Sebastian Brant, Krzysztof Cybul, Elza Natalia 
Fitza, Małgorzata Jabłońska, Krzysztof Zdzisław Jarosz, Jolanta Danuta Kołakowska, Joanna 
Wioletta Kryńska-Cieśla, Andrzej Mieczkowski, Ireneusz Nieckarz, Władysław Nowikowski, Marta 
Agnieszka Owczarek, Roman Piotr Szewczyk, Andrzej Zacharczyk 
 
Ad.10. Podjęcie uchwały w sprawie nawiązania współpracy partnerskiej pomiędzy Gminą   
           Scoreni z Republiki Mołdawii a Gminą Ryn. Druk 4 
 
Pan J. Filipek – Burmistrz MiG – przedstawił projekt uchwały. Stwierdził, że mamy nawiązaną już 
współpracę z miastem litewskim i niemieckim. Współpraca z miastem niemieckim kuleje i będziemy 
starali się ją odbudować. Poinformował, że był z delegacją w Mołdawii, gdzie została podpisana 
wstępna umowa o współpracy z Gminą Scoreni. Dodał, że otwierają się nowe perspektywy i mają 
być tworzone projekty Polska –Mołdawia i mając partnera łatwiej będzie pozyskać środki na 
określone zadania. Poinformował, że Scoreni leży około 35 km od Kiszyniowa. Jest gminą 
składająca się z dwóch wiosek. Jedna liczy około 6000 mieszkańców, a druga około 500 
mieszkańców.  
 
Pan J. Filipek – Burmistrz MiG – przedstawił projekt uchwały. 
 
Pani B. Bojarska – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Rolnictwa i 
Turystyki poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie  
nawiązania współpracy partnerskiej pomiędzy Gminą Scoreni z Republiki Mołdawii a Gminą Ryn. 
Druk 4 
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W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie. 
Uchwała Nr XV/100/19 stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokółu. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Zbigniew Biziewski, Beata Barbara Bojarska, Juliusz Sebastian Brant, Krzysztof Cybul, Elza Natalia 
Fitza, Małgorzata Jabłońska, Krzysztof Zdzisław Jarosz, Jolanta Danuta Kołakowska, Joanna 
Wioletta Kryńska-Cieśla, Andrzej Mieczkowski, Ireneusz Nieckarz, Władysław Nowikowski, Marta 
Agnieszka Owczarek, Roman Piotr Szewczyk, Andrzej Zacharczyk 
 
Ad.11.Podjęcie uchwały w sprawie likwidacji placówki wsparcia dziennego w formie świetlicy   
          opiekuńczej pod nazwą „ Świetlica Opiekuńcza w Rynie ”. Druk 5 
 
Pan J. Filipek – Burmistrz MiG – przedstawił projekt uchwały. Poinformował, że ta świetlica 
praktycznie nie funkcjonuje ze względu na brak pomieszczeń lokalowych. Osobiście uważa, że 
utrzymywanie kolejnej świetlicy, gdy są różne formy zabezpieczenia naszych dzieci, nie ma 
troszeczkę sensu. Uważa, że środki, które były zaplanowane na świetlicę można wykorzystać w 
podobnym celu, chociażby na świetlice wiejskie. Dodał, że nie miał żadnych sygnałów o potrzebie 
tworzenia tej świetlicy.  
 
Pani J. Kryńska- Cieśla – Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Spraw Socjalnych 
i Zdrowia - poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie  
likwidacji placówki wsparcia dziennego w formie świetlicy opiekuńczej pod nazwą „ Świetlica 
Opiekuńcza w Rynie ”. Druk 5 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie. 
Uchwała Nr XV/101/19 stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokółu. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Zbigniew Biziewski, Beata Barbara Bojarska, Juliusz Sebastian Brant, Krzysztof Cybul, Elza Natalia 
Fitza, Małgorzata Jabłońska, Krzysztof Zdzisław Jarosz, Andrzej Mieczkowski, Ireneusz Nieckarz, 
Władysław Nowikowski, Marta Agnieszka Owczarek, Roman Piotr Szewczyk, Andrzej Zacharczyk 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Jolanta Danuta Kołakowska, Joanna Wioletta Kryńska-Cieśla 
 
Ad.12  Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin    
           zajęć  nauczycieli przedszkoli i innych placówek przedszkolnych pracujących z   
           grupami obejmującymi  dzieci 6-letnie i dzieci młodsze. Druk 6   
 
Pani M. Chyła – Sekretarz Gminy – poinformowała, że projekt uchwały jest wynikiem zmian, jakie 
zostały wprowadzone do karty nauczyciela z dniem 1 września br. Według nowych przepisów organ 
prowadzący musi ustalić tygodniowy obowiązkowy wymiaru czasu pracy nauczycieli zatrudnionych 
w grupach tzw. mieszanych , czyli tam gdzie są dzieci 6- letnie i młodsze. Ustawowo jest to nie 
więcej niż 25 godzin i taka ilość godzin jest proponowana w projekcie uchwały. 
 
Pani E. Fitza – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Turystyki – poinformowała, że Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie  
ustalenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć  nauczycieli przedszkoli i innych 
placówek przedszkolnych pracujących z grupami obejmującymi  dzieci 6-letnie i dzieci młodsze. 
Druk 6   
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie. 
Uchwała Nr XV/102/19 stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokółu. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Zbigniew Biziewski, Beata Barbara Bojarska, Juliusz Sebastian Brant, Krzysztof Cybul, Elza Natalia 
Fitza, Małgorzata Jabłońska, Krzysztof Zdzisław Jarosz, Jolanta Danuta Kołakowska, Joanna 
Wioletta Kryńska-Cieśla, Andrzej Mieczkowski, Ireneusz Nieckarz, Władysław Nowikowski, Marta 
Agnieszka Owczarek, Roman Piotr Szewczyk, Andrzej Zacharczyk 
 
Ad.13  Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu gminy Ryn na 2019r. Druk 7 
 
Pani A. Kozłowska-Budka – Skarbnik Gminy – przedstawiła proponowane zmiany do budżetu. 
 
Pani B. Bojarska – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Rolnictwa i 
Turystyki poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie  
zmian budżetu gminy Ryn na 2019r. Druk 7 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie. 
Uchwała Nr XV/103/19 stanowi załącznik nr 15  do niniejszego protokółu. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Zbigniew Biziewski, Beata Barbara Bojarska, Juliusz Sebastian Brant, Krzysztof Cybul, Elza Natalia 
Fitza, Małgorzata Jabłońska, Krzysztof Zdzisław Jarosz, Jolanta Danuta Kołakowska, Joanna 
Wioletta Kryńska-Cieśla, Andrzej Mieczkowski, Ireneusz Nieckarz, Władysław Nowikowski, Marta 
Agnieszka Owczarek, Roman Piotr Szewczyk, Andrzej Zacharczyk 
 
 
Ad.14  Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ryn  
           na lata  2019-2026. Druk 8 
 
Pani A. Kozłowska-Budka – Skarbnik Gminy – przedstawiła proponowane zmiany do budżetu. 
 
Pani B. Bojarska – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Rolnictwa i 
Turystyki poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie  
zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ryn na lata  2019-2026. Druk 8 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie. 
Uchwała Nr XV/104/19 stanowi załącznik nr 16  do niniejszego protokółu. 
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Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Zbigniew Biziewski, Beata Barbara Bojarska, Juliusz Sebastian Brant, Krzysztof Cybul, Elza Natalia 
Fitza, Małgorzata Jabłońska, Krzysztof Zdzisław Jarosz, Jolanta Danuta Kołakowska, Joanna 
Wioletta Kryńska-Cieśla, Andrzej Mieczkowski, Ireneusz Nieckarz, Władysław Nowikowski, Marta 
Agnieszka Owczarek, Roman Piotr Szewczyk, Andrzej Zacharczyk 
 
Ad.15  Podjęcie uchwały w sprawie poboru od osób fizycznych podatku rolnego, leśnego i od   
           nieruchomości w drodze inkasa oraz określenia inkasentów i wynagrodzenia za    
           inkaso. Druk 9   
 
Pan J. Filipek – Burmistrz MiG – przedstawił projekt uchwały. 
 
Pani B. Bojarska – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego, Finansów, Rolnictwa i 
Turystyki poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie  
poboru od osób fizycznych podatku rolnego, leśnego i od nieruchomości w drodze inkasa oraz 
określenia inkasentów i wynagrodzenia za inkaso. Druk 9   
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie. 
Uchwała Nr XV/105/19 stanowi załącznik nr 17  do niniejszego protokółu. 
 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Zbigniew Biziewski, Beata Barbara Bojarska, Juliusz Sebastian Brant, Krzysztof Cybul, Elza Natalia 
Fitza, Małgorzata Jabłońska, Krzysztof Zdzisław Jarosz, Jolanta Danuta Kołakowska, Joanna 
Wioletta Kryńska-Cieśla, Andrzej Mieczkowski, Ireneusz Nieckarz, Władysław Nowikowski, Marta 
Agnieszka Owczarek, Roman Piotr Szewczyk, Andrzej Zacharczyk 
 
 
Ad.16 Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu  
          zagospodarowania przestrzennego Miasta Ryn w części obejmującej działki o nr    
          geodezyjnych 1/165, 1/166, 1/167, 1/168, 1/169. Druk 10 
 
Pan J. Filipek – Burmistrz MiG – przedstawił projekt uchwały. Poinformował, że właściciel jednego z 
ośrodków wypoczynkowych chce go rozbudować, a plan zagospodarowania przestrzennego to 
uniemożliwia. Prosił o przystąpienie do zmiany tego planu. Chce trochę zabudowy przesunąć bliżej  
jeziora. Mniej więcej po obrysie budynku, który już istnieje.  
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej – stwierdził, że pomysły naszych przedsiębiorców 
należy wspierać na każdym etapie. Dodał, że zapewne polepszy to warunku na tym ośrodku. 
 
Turystyki poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie  
przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu  zagospodarowania przestrzennego 
Miasta Ryn w części obejmującej działki o nr geodezyjnych 1/165, 1/166, 1/167, 1/168, 1/169.  
Druk 10 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta jednogłośnie. 
Uchwała Nr XV/105/19 stanowi załącznik nr 18  do niniejszego protokółu. 
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Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Zbigniew Biziewski, Beata Barbara Bojarska, Juliusz Sebastian Brant, Krzysztof Cybul, Elza Natalia 
Fitza, Małgorzata Jabłońska, Krzysztof Zdzisław Jarosz, Jolanta Danuta Kołakowska, Joanna 
Wioletta Kryńska-Cieśla, Andrzej Mieczkowski, Ireneusz Nieckarz, Marta Agnieszka Owczarek, 
Roman Piotr Szewczyk, Andrzej Zacharczyk 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Władysław Nowikowski 
 
Ad.17 Informacja o złożonych oświadczeniach majątkowych. 
 
Pan J. Filipek – Burmistrz MiG- odczytał : 
 
1/ informację o oświadczeniach majątkowych: Skarbnika Gminy, Kierowników Jednostek 
Organizacyjnych, Prezesa Spółki Gminnej – za 2018r. -  Informacja stanowi załącznik nr  19 do 
niniejszego protokółu. 
 
2/  informację o oświadczeniach majątkowych: Skarbnika Gminy, Sekretarza Gminy,  Kierowników 
Jednostek Organizacyjnych – za 2018r. w związku z powołaniem, odwołaniem, zatrudnieniem, 
rozwiązaniem umów o pracę . Informacja stanowi załącznik nr  20 do niniejszego protokółu. 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej -  odczytał: 
 
1/ informację Wojewody Warmińsko-Mazurskiego z dnia 21.10.2019r. o oświadczeniach 
Przewodniczącego Rady – Pan J. Branta  oraz Burmistrza MiG – Pana J. Filipka -  za 2018r.oraz  o 
oświadczeniach składanych na początku kadencji .Informacja stanowi załącznik nr 21 do 
niniejszego protokółu 
 
2/ informację Przewodniczącego Rady z dokonanej analizy oświadczeń majątkowych Radnych –  
składanych na początku kadencji oraz za 2018r. -  informacja stanowi załącznik nr 22  do 
niniejszego protokółu. 
 
Ad.18 Sprawy różne, wolne wnioski i informacje.    
 
Pan I. Nieckarz – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, że na dzisiejszym posiedzeniu 
Komisji wycofany został wniosek Komisji ponieważ wkradł się tam błąd.  
 
Pani M. Tuczyńska – Dyrektor RPEKiT – poinformowała, że RPEKiT złożył wniosek do biura 
programu „ Niepodległa”. Wniosek przeszedł i RPEKiT otrzymał dofinansowanie w kwocie 11.000 zł 
i projekt pod hasłem „ Spotkania z Niepodległą „ będzie realizowany. Pani Dyrektor przedstawiła 
program wydarzeń i zaprosiła wszystkich do udziału w nich. 
 
Pan J. Brant - Przewodniczący Rady Miejskiej – pogratulował za zdobycie funduszy i zachęcił do 
udziału we wszystkich imprezach organizowanych przez  RPEKiT.  
 
Ad.19 Zamknięcie posiedzenia.                           

 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad XV sesji Rady Miejskiej w Rynie Przewodniczący Rady 
zamknął obrady. 
 
                                                                                         Przewodniczący Rady Miejskiej w Rynie 
Protokółowała:                                                         
Bożena Dybała                                                                             Juliusz Brant 
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